公司沿革
創意電子股份有限公司（以下簡稱創意公司）於 87 年 1 月 22 日核准設立，主要營業項目為研究、開發、生產、測試、製造及銷售各種應用積體電路嵌入式記憶體及邏輯元件、設計用元件資料庫及設計用自動化工具等相關業務。創意公司股票自 95 年 11 月 3 日起在台灣證券交易所上市買賣。創意公司註冊地及業務主要營運據點為新竹市科學園區力行 6 路 10 號。創意公司及其子公司以下合稱本公司 。
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1. GENERAL

Global Unichip Corp. (GUC), a Republic of China (R.0.C.) corporation, was incorporated on January 22,
1998. GUC is engaged mainly in rescarching, developing, producing, testing and sclling of embedded
memory and logic components for various application ICs, cell libraries for various application ICs, and
EDA tools for various application ICs. On November 3, 2006, GUC’s shares were listed on the Taiwan
Stock Exchange (TWSE). The address of its registered office and principal place of business is No. 10
Li-Hsin 6% Rd., Hsinchu Science Park, Taiwan. GUC together with its consolidated subsidiaries are
hercinafier referred to collectively as the “Company”.




